
 

 

SKUPŠTINA-Odbor za društvene djelatnosti 
Pazin, Dršćevka 3 
Tel: 052/351-667, Fax: 052/351-686 
 
KLASA: 021-04/20-07/09 
URBROJ: 2163/1-01/7-20-02 
Pazin, 18. svibnja 2020. 
 
 

ZAPISNIK 
sa 20. sjednice Odbora za društvene djelatnosti Istarske županije održane dana 18. svibnja 
2020. godine s početkom u 9,00 sati u prostorijama Istarske županije u Pazinu, Dršćevka 3. 
 
Konstatira se da su sjednici nazočni: predsjednica Odbora Irena Peruško, Ljerka Peruško, 
Tatjana Tomaić, Bruno Stermotić i Davor Komar. 
 
Osim članova Odbora sjednici prisustvuju: Zamjenica župana Sandra Ćakić Kuhar, Patricia 
Percan pročelnica Upravnog odjela za obrazovanje, sport i tehničku kulturu IŽ, Sonja Grozić 
Živolić pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo i socijalnu skrb IŽ, Vladimir Torbica pročelnik 
UO za kulturu i zavičajnost i Melita Ferenčić – pomoćnica tajnice Stručne službe Skupštine 
Istarske županije. 
 
Sjednicu otvara predsjednica Odbora Irena Peruško, pozdravlja prisutne, konstatira kvorum, i 
predlaže slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 
1. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Programa javnih potreba u kulturi za 2020. 

godinu 
2. Prijedlog Izmjena Programa javnih potreba u sportu Istarske županije za 2020. godinu 
3. Prijedlog Izmjena Programa javnih potreba u školskom sportu Istarske županije za 2020. 

godinu 
4. Prijedlog Izmjene Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Istarske županije za 2020. 

godinu 
5. Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija 

osnovnog školstva za 2020. godinu 
6. Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija 

srednjih škola i učeničkih domova za 2020. godinu 
7.  

a. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama Statuta Osnovne škole Ivan Goran Kovačić Čepić  

b. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole Jože Šurana Višnjan  

c. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama Statuta Osnovne škole Marčana  

d. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama Statuta Osnovne škole Vitomir Širola-Pajo Nedešćina 



                                                             
 

e. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama Statuta Osnovne škole Ivana Batelića - Raša 

f. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole Tar-Vabriga- Scuola 
elementare Torre-Abrega  

g. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole Vladimira Nazora Potpićan  

8.  
a. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 

izmjenama Statuta Srednje škole Buzet 
b. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 

Strukovne škole Eugena Kumičića Rovinj-Scuola di formazione professionale 
Eugen Kumičić Rovigno 

c. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Turističko-ugostiteljske škole Antona Štifanića 
Poreč   

9. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti koncesionarki Marini Jekić za promjenu prostora 
obavljanja javne zdravstvene službe – djelatnost obiteljske (opće) medicine 

10. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju I. dodatka Sporazuma o sufinanciranju dogradnje Doma 
za starije i nemoćne osobe "Domenico Pergolis" Rovinj 

11. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu Povjerenstva za zaštitu prava pacijenata 
na području Istarske županije za 2019. godinu 

12. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća Povjerenstva za nadzor nad radom mrtvozornika 
o obavljenim obdukcijama i radu mrtvozorničke službe za 2019. godinu u Istarskoj županiji 

13. Prijedlog Zaključaka o prihvaćanju Izvješća o radu Zaklade za poticanje partnerstva i 
razvoja civilnog društva za 2019. godinu 

 
Jednoglasno se usvaja predloženi dnevni red.  
 
 

Ad-1. 
Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Programa javnih potreba u kulturi za 2020. 

godinu 
 
Vladimir Torbica obrazlaže predmetnu točku. 
Između ostalog, informira i o osnivanju Fonda solidarnosti od 200.000 kuna, po uzoru na 
Ministarstvo, iz kojeg bi se pomagalo umjetnike jednokratnom pomoći do 5.000 kuna za 
honorarce kao i za one koji su trebali započeti s radom, a turističke firme su im otkazale. 
 
Irena Peruško mišljenja je da je Županija odlično odreagirala na situaciju u kojoj se svi skupa 
nalazimo, uspjelo se napraviti jedan balans i sad će se kroz rebalans to realizirati. Nažalost, 
preko ljeta će nedostajati taj jedan život i sadržaji na koje smo navikli. 
 
Bruno Stermotić pita koji je stav Županije u vezi hladnog pogona Udruga tj. podmirivanja 
režijskih troškova? 
 
Vladimir Torbica odgovara da je predloženo da se dopusti da se sredstva koja su kandidirana 
za projekte, mogu koristiti za hladni pogon, ako je riječ o manjim iznosima. Ako se radi o većim 
sredstvima, definiralo bi se u ugovoru, davalo bi se unaprijed 30% sredstava i moglo bi se ista 
koristiti za hladni pogon, a preostalih 70% bi se dobivalo nakon realizacije projekata. Smatra 
da je to jedna korektna mjera. 
 



                                                             
 

Tatjana Tomaić navodi da je kultura posebno osjetljivo područje i da treba svakako pomoći. 
 
Nakon kraće rasprave Odbor JEDNOGLASNO donosi sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
Podržava se Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Programa javnih potreba u kulturi za 
2020. godinu, te se upućuje Skupštini na usvajanje 
 

Ad-2. 
Prijedlog Izmjena Programa javnih potreba u sportu Istarske županije za 2020. godinu 

Patricia Percan ukratko obrazlaže predmetnu točku. Prijedlog Programa usuglašen je sa 
Sportskom zajednicom. 

Odbor bez rasprave JEDNOGLASNO donosi sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
Podržava se Prijedlog Izmjena Programa javnih potreba u sportu Istarske županije za 2020. 

godinu, te se upućuje Skupštini na usvajanje 
 
 

Ad-3. 
Prijedlog Izmjena Programa javnih potreba u školskom sportu Istarske županije za 

2020. godinu 

Patricia Percan ukratko obrazlaže predmetnu točku. Prijedlog programa smanjen je za 
91.000,00 kn. 

 
Odbor bez rasprave JEDNOGLASNO donosi sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 

Podržava se Prijedlog Izmjena Programa javnih potreba u školskom sportu Istarske županije 
za 2020. godinu, te se upućuje Skupštini na usvajanje 

Ad-4. 

Prijedlog Izmjene Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Istarske županije za 
2020. godinu 

Patricia Percan ukratko obrazlaže predmetnu točku. 

 
Odbor bez rasprave JEDNOGLASNO donosi sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
Podržava se Prijedlog Izmjene Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Istarske županije 
za 2020. godinu, te se upućuje Skupštini na usvajanje 

 
Ad-5. 



                                                             
 

Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih 
funkcija osnovnog školstva za 2020. godinu 

Patricia Percan obrazlaže predmetnu točku. 

Odbor jednoglasno donosi sljedeći 

ZAKLJUČAK 
Podržava se Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih 
funkcija osnovnog školstva za 2020. godinu, te se upućuje Skupštini na usvajanje 

Ad-6. 
Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih 

funkcija srednjih škola i učeničkih domova za 2020. godinu 

Patricia Percan obrazlaže predmetnu točku. 

 
Odbor bez rasprave JEDNOGLASNO donosi 
 

ZAKLJUČAK 
Podržava se Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih 
funkcija srednjih škola i učeničkih domova za 2020. godinu, te se upućuje Skupštini na 
usvajanje 

 
Ad-7. 

 
a. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 

izmjenama Statuta Osnovne škole Ivan Goran Kovačić Čepić  
b. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 

izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole Jože Šurana Višnjan  
c. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 

izmjenama Statuta Osnovne škole Marčana  
d. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 

izmjenama Statuta Osnovne škole Vitomir Širola-Pajo Nedešćina 
e. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 

izmjenama Statuta Osnovne škole Ivana Batelića - Raša 
f. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 

izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole Tar-Vabriga- Scuola 
elementare Torre-Abrega  

g. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole Vladimira Nazora Potpićan  

Patricia Percan obrazlaže predmetnu točku. Navodi da se izmjena odnosi na usklađenje sa 
Zakonom. 

Odbor bez rasprave JEDNOGLASNO donosi 
 

ZAKLJUČAK 
Podržava se  

a. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama Statuta Osnovne škole Ivan Goran Kovačić Čepić  



                                                             
 

b. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole Jože Šurana Višnjan  

c. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama Statuta Osnovne škole Marčana  

d. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama Statuta Osnovne škole Vitomir Širola-Pajo Nedešćina 

e. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama Statuta Osnovne škole Ivana Batelića - Raša 

f. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole Tar-Vabriga- Scuola 
elementare Torre-Abrega  

g. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole Vladimira Nazora Potpićan, 
te se upućuje Skupštini na usvajanje 

 
Ad-8. 

a. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama Statuta Srednje škole Buzet 

b. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Strukovne škole Eugena Kumičića Rovinj-Scuola di formazione professionale 
Eugen Kumičić Rovigno 

c. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Turističko-ugostiteljske škole Antona Štifanića 
Poreč   

Patricia Percan obrazlaže predmetnu točku. 

Odbor bez rasprave JEDNOGLASNO donosi 
 

ZAKLJUČAK 

Podržava se 

a. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama Statuta Srednje škole Buzet 

b. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Strukovne škole Eugena Kumičića Rovinj-Scuola di formazione professionale 
Eugen Kumičić Rovigno 
c. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Turističko-ugostiteljske škole Antona Štifanića 

Poreč, te se upućuje Skupštini na usvajanje 

 
Ad-9. 

Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti koncesionarki Marini Jekić za promjenu 
prostora obavljanja javne zdravstvene službe – djelatnost obiteljske (opće) medicine 

Sonja Grozić Živolić obrazlaže predmetnu točku. 

Odbor bez rasprave JEDNOGLASNO donosi 
 



                                                             
 

ZAKLJUČAK 
Podržava Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti koncesionarki Marini Jekić za promjenu 
prostora obavljanja javne zdravstvene službe – djelatnost obiteljske (opće) medicine, te se 
upućuje Skupštini na usvajanje 
 

Ad-10. 
Prijedlog Zaključka o prihvaćanju I. dodatka Sporazuma o sufinanciranju dogradnje 

Doma za starije i nemoćne osobe "Domenico Pergolis" Rovinj 

Sonja Grozić Živolić obrazlaže predmetnu točku. 

Odbor bez rasprave, JEDNOGLASNO donosi 

ZAKLJUČAK 

Podržava se Prijedlog Zaključka o prihvaćanju I. dodatka Sporazuma o sufinanciranju 
dogradnje Doma za starije i nemoćne osobe "Domenico Pergolis" Rovinj, te se upućuje 
Skupštini na usvajanje 

 
Ad-11. 

Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu Povjerenstva za zaštitu prava 
pacijenata na području Istarske županije za 2019. godinu 

Sonja Grozić Živolić obrazlaže predmetnu točku. 

Irena Peruško pohvaljuje Izvješće koje je detaljno, iscrpno i informativno. 
 
Odbor bez rasprave JEDNOGLASNO donosi  
 

ZAKLJUČAK 
Podržava se Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu Povjerenstva za zaštitu prava 

pacijenata na području Istarske županije za 2019. godinu, te se upućuje Skupštini na 
usvajanje 

 
Ad-12 

Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća Povjerenstva za nadzor nad radom 
mrtvozornika o obavljenim obdukcijama i radu mrtvozorničke službe za 2019. godinu 

u Istarskoj županiji 
 

Sonja Grozić Živolić obrazlaže predmetnu točku. 

Tatjana Tomaić pita zašto se za mrtvozornika imenuje prvostupnica sestrinstva, a ne liječnik, 
doktor medicine? U svijetu mrtvozorstvo obavljaju isključivo doktori, ne zna zašto kod nas 
mogu medicinske sestre vršiti mrtvozorstvo? 
 
Sonja Grozić Živolić navodi da je to imenovanje sukladno Zakonu o zdravstvenoj zaštiti. U 
pravilu se imenuje liječnik, međutim ukoliko nije moguće, imenuje se prvostupnik/ca 
sestrinstva, gdje je postupak malo drugačiji, imenuje se samo na rok od godine dana, te je 
potrebna i suglasnost ministra. U ovom konkretnom slučaju, radi se o vrlo visoko kompetentnoj 



                                                             
 

stručnoj osobi. Inače postupak imenovanja mrtvozornika ide na način da jedinice lokalne 
samouprave na vijeću daju prijedlog, a mi ga usvajamo i potvrđujemo. 
Postoji nažalost veliki problem regrutiranja mrtvozornika, doktori smatraju da nisu obavezni. 
Buzet je posebno problematičan jer velik broj doktora koji tamo rade, žive u Rijeci, a putuju u 
Buzet na posao, te ne žele prihvatiti i tu obavezu. 
U drugim županijama je još više medicinskih sestara imenovano za mrtvozornike, nego kod 
nas. 
Do sada nismo imali poteškoća niti primjedbi. 
 
Tatjana Tomaić pita tko odlučuje da li je smrt sumnjiva, te o potrebi obdukcije?  
Da li je onda i to odgovornost medicinske sestre? 
 
Sonja Grozić Živolić odgovara potvrdno, te navodi da su u tome upravo liječnici bili nesigurniji 
i imamo povećan broj obdukcija od strane jednog ili dva liječnika. 
 
Tatjana Tomaić pita zašto Rovinj ima dva mrtvozornika a ima 126 obavljenih mrtvozorstava, 
a Buzetu i Lanišću tri, na obavljena 43 mrtvozorstva? Da li uopće onda postoji potreba za 
medicinskom sestrom u Buzetu? 
 
Sonja Grozić Živolić odgovara da su u Buzetu dva liječnika sa područja Pazina, ne žive u 
Buzetu i  rezerva su  u slučaju da je imenovana sestra spriječena. 
 
Odbor nakon rasprave JEDNOGLASNO donosi  
 

ZAKLJUČAK 
Podržava se Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća Povjerenstva za nadzor nad radom 
mrtvozornika o obavljenim obdukcijama i radu mrtvozorničke službe za 2019. godinu u 

Istarskoj županiji, te se upućuje Skupštini na usvajanje 
 

Ad-13 
Prijedlog Zaključaka o prihvaćanju Izvješća o radu Zaklade za poticanje partnerstva i 

razvoja civilnog društva za 2019. godinu 
 
Helga Može, upraviteljica Zaklade za poticanje partnerstva i razvoja civilnog društva obrazlaže 
Izvješće o radu za 2019. godinu. 
 
Ljerka Peruško pohvaljuje rad Zaklade. 
 
Tatjana Tomaić smatra da je mali postotak sredstava potpora koja se dijele u odnosu na prihod 
Zaklade. 
 
Helga Može navodi da većina prihoda su namjenski kroz europske projekte. 
Prihodi od prošle godine iznose 330.000 od strane Županije, 195.000 od Nacionalne zaklade, 
406.000 od projekata, 319.000 gradovi i općine, nešto vlastitih prihoda i nešto od refundacija. 
 
Tatjana Tomaić pohvaljuje svakako rad Zaklade koji je sigurno potreban za jačanje  
demokracije i za osvješćivanje stanovništva, ali osobno smatra da je to premali postotak koji 
se dijeli. Nacionalna zaklada ima puno veći postotak. Već dugi niz godina, naša istarska 
Zaklada ima takav, mali postotak, pa bi trebalo napraviti malo drukčiji plan i probati to povećati 
kroz dogledno vrijeme. 
 



                                                             
 

Helga Može slaže se sa primjedbom i prijedlogom. Smatra da bi se to moglo kroz filantropiju 
i kroz suradnju s poslovnim sektorom, jer ne očekuje da će Županija povećavati svoj iznos 
sredstava, čak ih smanjuje. Isto tako, naglašava da s obzirom na sadašnju situaciju teško će 
se provesti zamišljene aktivnosti Zaklade. Kao i u drugim djelatnostima, veliki je problem i u 
civilnom sektoru i u financiranju i u realizaciji aktivnosti. 
 
Tatjana Tomaić navodi da je cilj Zaklade da se to spušta na nižu razinu, na veći postotak tih 
donacija koje će onda to provoditi dalje „kapilarno“. 
 
Helga Može navodi da Županija i traži da se to provodi kroz europske projekte, tako se 
financiraju i plaće. 
 
 
Odbor nakon rasprave JEDNOGLASNO donosi  
 

ZAKLJUČAK 
Podržava se Prijedlog Zaključaka o prihvaćanju Izvješća o radu Zaklade za poticanje 

partnerstva i razvoja civilnog društva za 2019. godinu, te se upućuje Skupštini na 
usvajanje 

 
 
Završeno u 10,15 sati. 
 
Zapisnik vodila: 
Mirela Udovičić 
 
        Predsjednica Odbora 
            Irena Peruško 
 


